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    Amendement 

 

Vier BOA’s voor Woerden 
 

De gemeenteraad van Woerden in vergadering bijeen op 5 november 2020, over het 
agendapunt raadsvoorstel Programmabegroting 2021 – 2024. 
 
Ondergetekende(n) stelt/stellen voor de Programmabegroting 2021 - 2024 te wijzigen. 
Beslispunt 1 wordt aangevuld op de volgende wijze: 
 
De programmabegroting 2021 vast te stellen, met in achtneming van: 
• Aan Programma 1, taakveld 1.2 (Openbare orde en veiligheid) wordt een bedrag van 55.000 

euro toegevoegd voor het in standhouden van vier Woerdense BOA’s; 
• Dit bedrag wordt gefinancierd binnen programma 1 en programma Overhead gevonden en 

indien dit niet toereikend is binnen het geheel van de begroting gevonden. 
 
Toelichting 
In het door de raad vastgestelde Integraal Veiligheidsplan 2019-2022 staat dat in Woerden 
iedereen in een veilige omgeving moet kunnen wonen, werken en recreëren. Onze BOA's 
hebben een belangrijke rol bij het handhaven van veiligheid en het tegengaan van criminaliteit 
(preventie werking). De BOA zorgt voor verbinding tussen de (beleids)thema's zorg, buurt en 
veiligheid en handhaving. De BOA’s zijn de oren en ogen in de wijk. Er is in die zin sprake van 
een verbinding tussen de inspanningen van de gemeente voor een sociaal veilig dorp, wijk en 
buurt.  
Bij de behandeling van de begroting voor het jaar 2020 is bij amendement het aantal BOA's om 
bovenstaande redenen gehandhaafd op vier. Daarbij is in dekking voor het 1e jaar voorzien 
(2020) en opdracht gegeven om verdere dekking onderdeel te laten zijn van de 
voorjaarsnotabesluitvorming. Voor zover wij kunnen nagaan heeft het daar geen onderdeel 
uitgemaakt van de integrale afweging. De argumenten om met vier BOA’s te werken zijn echter 
niet minder, eerder meer. De burgemeester heeft tijdens de begrotingscommissie van 28 
oktober jl. aangegeven dat een team van vier BOA's effectiever en meer zichtbaar is. BOA's 
opereren veelal in koppels. Het is helaas een landelijke trend dat de omstandigheden waaronder 
BOA's hun werk moeten doen, onder druk staat. Juist vanwege de huidige corona-
omstandigheden is het hebben van voldoende handhavingscapaciteit belangrijk. Het is een 
verkeerde keuze om het aantal BOA’s nu te verlagen. De indieners stellen dan ook voor het 
aantal te handhaven op vier. 
De dekking van het bedrag kan gevonden worden binnen het geheel van programma 1 en 
programma overhead. Indien dat niet volstaat binnen de gehele begroting.  
 
CDA, Rumo van Aalst 
Fractie WeDo politiek, Wilma de Mooij 
Sterk Woerden, Wout den Boer 
ChristenUnie-SGP, Simon Brouwer 
De Woerdense VVD, Florian van Hout 
 


